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Musikskola för alla 
Motion till kommunfullmäktige 
 
Med en musikskola som givit Sveriges barn och unga högkvalitativ musikundervisning har vi byggt en 
bra grund för att vara en fortsatt stark musiknation i världen, men också för goda livsmönster för de 
som kan förverkliga sig själva genom kulturellt skapande. 
 
Före oss ligger USA och England, men på tredje plats i världen hittar vi det lilla Sverige. Vår 
musikexport är enorm och många kan vittna om att det är en tillgänglig musikskola vi har att tacka 
för det. 
 
Dagens musikskola har dock svårt att möta alla som så önskar. Det finns hinder på vägen. Ett hinder 
stavas privatekonomi. Att kommunen har råd, det vet vi då det nyligen införda kundvalssystemet 
inom musikskoleområdet inte har någon övre gräns för hur många elever som får delta. Men de höga 
avgifterna gör att en del barn inte kommer i åtnjutande av den i övrigt skattefinansierade 
verksamheten. Det är en skymf mot dessa barn och mot den framtida publiken som aldrig får höra 
sin stjärna utvecklas med det professionella stöd som musikskolan kan erbjuda. 
 
Deltagandet i musikskolans verksamhet verkar ha tydliga kopplingar till socioekonomiska faktorer. 
Denna orättvisa måste bekämpas och den kommunala musikskolans måste finna metoder att nå hela 
målgruppen, inte bara de som har råd. 
 
Vi föreslår att 

 kulturnämnden får i uppdrag att presentera förslag på hur, och vidta åtgärder för att 
musikskolan bättre ska nå hela sin målgrupp. 
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